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Vragen van de leden Kerstens, Otwin van Dijk en Fokke (allen PvdA) aan 
de Ministers van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht «Venlo eist salarisverlaging 
top Zorggroep» (ingezonden 11 juni 2014). 

Vraag 1
Kent u de berichten «Venlo eist salarisverlaging top Zorggroep»?1, «Meer 
loon schandalig»2 en «Discussie over je loon ondermijnt je gezag»?3 

Vraag 2
Is het waar dat het salaris van de voorzitter van de Raad van Bestuur van de 
Zorggroep per 1 december 2013 is verhoogd op basis van een afspraak uit 
december 2011?4 en 5 Zo ja, met welk bedrag is het salaris verhoogd? Hoe 
verhoudt deze salarisverhoging zich tot de letter en de geest van (het 
overgangsregime uit) de Wet normering topinkomens (WNT)? 

Vraag 3
Is het waar dat bij deze instelling in de voorbije weken voor 476 medewerkers 
ontslag is aangevraagd?6 Hoe beoordeelt u in dat kader deze salarisverho-
ging? 

Vraag 4
Zijn bij u meer voorbeelden bekend – behalve de topman van Meandergroep 
– van bestuurders die vrijwillig salaris inleverden?7 Deelt u de mening van de 
topman van de Meandergroep dat discussies over het loon van de topman 
het gezag van het bestuur (kunnen) ondermijnen, zeker in tijden van 
bezuinigingen en (gedwongen) ontslagen? 

1 http://www.limburger.nl/article/20140609/REGIONIEUWS02/
140609275#Venlo_eist_salarisverlaging_top_Zorggroep, Limburger.nl, 9 juni 2014.

2 Dagblad de Limburger, 10 juni 2014, p.1.
3 Dagblad de Limburger, 10 juni 2014, p.B8.
4 Dagblad de Limburger, 10 juni 2014, p.1.
5 Jaarverslag De Zorggroep 2013, p.43.
6 Dagblad de Limburger, 10 juni 2014, p.1.
7 Dagblad de Limburger, 10 juni 2014, p.B8.
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Vraag 5
Kunt u publiekelijk uw steun uitspreken voor deze topman, aangezien deze 
zelf aangeeft dat hij het gevoel heeft dat zijn collega-bestuurders (van andere 
instellingen) hem een spelbreker vinden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Steunt u het beleid van de gemeente Venlo die salarisverlaging van het 
bestuur koppelt aan de inkoop van zorg?8 Kunt u deze casus betrekken bij uw 
gesprekken met VNG en IPO, die u voert naar aanleiding van de motie 
Segers-Fokke?9 

Vraag 7
Hoe verlopen uw gesprekken met VNG en IPO die ertoe moeten leiden dat 
decentrale overheden de mogelijkheid krijgen eigen normen te stellen met 
betrekking tot het bezoldigingsmaximum, waar het gaat om door deze 
overheden (mede-)gefinancierde instellingen?10

8 http://www.limburger.nl/article/20140609/REGIONIEUWS02/
140609275#Venlo_eist_salarisverlaging_top_Zorggroep, Limburger.nl, 9 juni 2014.

9 Kamerstuk 33 715 nr. 12
10 Kamerstuk 33 715 nr. 12
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